

**LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE**  
**Arbetsutskottet**

Protokoll AU - 7/2012-2013

**Tid:** 3-4 juni 2013

**Plats:** Stockholm, Kontoret

**Deltagare:** GRO, VGRO, IPGRO Controller

<b>Paragraf</b>	<b>Bilaga</b>
<b>§ 96</b> <b>Mötet öppnas</b> GRO Kent Benediktsson öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.	
<b>§ 97</b> <b>Lions Quest, Bruno Ahlquist, Håkan Johansson och Arvo Metzmaa</b> Delar av Lions Quests styrelse besökte AU-mötet för att informera om arbetet i Lions Quest. Dels om dagens situation och dels om aktiviteter inför nästa år.  <b>Beslut:</b> Informationen emottogs.	
<b>§ 98</b> <b>Tillkommande ärenden</b> 1. Hot 2. GLT-GMT 3. GR1 och GR2 4. Besök av IP 5. Webinar	
<b>§ 99</b> <b>Fastställande av ärendelista</b> Ärendelistan godkändes med ovanstående ändringar	
<b>§ 100</b> <b>Ekonomi, rapporter, Controller</b>	
<b>1. Beslutskontrollen</b> <span style="float:right"><b>171</b></span> Beslutskontrollen gicks igenom <b>Beslut;</b> Controller Björn genomför ändringar	
<b>2. Placeringsgruppen</b> <span style="float:right"><b>172</b></span> Controller Björn redovisade placeringsgruppens protokoll	
<b>3. Projektsaldo</b> <span style="float:right"><b>176</b></span> Controller Björn redovisade ett par förändringar i Projectsaldot • Moshi projektet är avslutat. • Resterande pengar från Restaurangskolan är flyttade till Pengapåsen • Förslag har inkommit från hjälpkommittén att 40.000 kr skall betalas från pengapåsen till Vision for All <b>Beslut:</b> AU beslutar att utbetalningen skall göras enligt förslag Rapporten lades till handlingarna	
<b>4. Balansräkning</b> <span style="float:right"><b>177</b></span> Balansräkningen föredrogs och lades till handlingarna	
<b>5. Budgetutfall</b> <span style="float:right"><b>178</b></span> Budgetutfallet föredrogs och lades till handlingarna	
<b>§ 101</b> <b>Världens Barn, IPGRO</b> <span style="float:right"><b>173</b></span> IPGRO Vivianne Eriksson föredrog rapport från Världens Barn <b>och påpekade viktigheten av att Distriktsguvernörerna kommunicerar alla klubbar om Världens Barn</b>	

**Beslut:**

Rapporten lades till handlingarna

**§ 102 Slutrapport projekt Moshi 174**

En slutrapport från Moshiprojektet gicks igenom.

**Beslut:**

Rapporten lades till handlingarna

**§ 103 Beslut ang Specsaversmedel**

Ett förslag som inkommit från hjälpkommittén om hur utbetalning av medel som stått på kontot för Specsavers skall hanteras

**Beslut:**

AU följer hjälpkommitténs förslag att inestående medel på 75.000 kr skall fördelas med 7 500 kr/distrikt och att kontot därefter skall avslutas.

**§ 104 Aller Custom Publishing 179**

Inkommet mail föredrogs av GRO Kent.

**Beslut:**

AU gav ett OK till förslaget. Maud Nordell håller i aktiviteten.

**§ 105 Skattetekniska frågor vid RM**

Beträffande skattetekniska frågor angående Riksmötet så föreslår AU att ge ett uppdrag till GR att utse en arbetsgrupp som får i uppgift att se över de skattetekniska frågorna för riksmöten.

**Beslut:**

AU föreslår GR att besluta enligt förslag

**§ 106 Ärenden från RM i Åre**

**a. §9 ang revision, motion till RM 2014**

2 yrkande beslutades att godkännas på RM 2013

**att** Guvernörsrådet skickar ett yttrande till revisionsbyrån angående revisionsberättelsen.

**att** Riksmötet skall uppdra åt Guvernörsrådet att utarbeta en manual som skall gälla för såväl det framtida revisionsarbetet som innehållet i revisionsreglementet och de revisionsberättelser som utsedda revisorer var för sig skall lämna till Riksmötet.

**Beslut:**

GRO sänder skrivelse till Adrian & Partners angående revisionsberättelsen  
AU föreslår GR besluta att GR inför Riksmötet 2014 ger ett förslag på ändringar i revisionsreglementet. Lämpligt är att GR tar hjälp av stadgesekreteraren.

**b. Förslag 7**

Riksmötet beslutade avslå Guvernörsrådets förslag.

Vilket innebär att LCI:s förslag av ändringar i arbetsordningen inte skall genomföras.

**c. Motion 2 A-K. ”speciella sekretesskäl”**

**Beslut:**

AU föreslår GR besluta att ge stadgeselekteraren i uppdrag att tolka och föreslå ändringarna i arbetsordningen.

**d. Motion 8, Att till 100% förlägga möten på central plats**

**Beslut:**

AU föreslår att GR ger arbetsgruppen som föreslås i § 107 i uppdrag att även se över detta förslag.

**e. Motion 9.**

**Distriktsindelningen**

**Beslut:**

AU föreslår GR att tillsätta en arbetsgrupp för detta.

**f. § 20, övriga frågor punkt B.**

**Bidrag till Studentklubb vid besök hos universitet för uppbyggnad av studentklubbar.**

**Beslut:**

AU föreslår GR besluta att 5.000 kr av nyklubbsbidraget kan användas för att få hjälp från andra studentklubbar vid bildandet av ny studentklubb.

**§ 107 Förslag från RVNO angående arbetsgrupp för framtida Riksmöten**

**Beslut:**

AU föreslår att GR upplöser tidigare arbetsgrupp för RM och tillsätter en ny med tidigare riksvälsnämndens ordförande Göran Engström LC Skellefteå + 2 personer som skall utreda och lägga förslag på hur framtida RM skall utformas.

**§ 108 Klubbövergångar mellan VG och SV**

LCI har godkänt övergångarna av klubbarna LC Varberg och LC Åsa från Distrikt VG till Distrikt SV.

**§ 109 Ändringsdokument för NSR**

**175**

Ett ändringsförslag från NSR AU har inkommit. Det kommer att behandlas på CC-möte i Hamburg.

**Beslut:**

Läggs till handlingarna och rapporteras på kommande GR-möte

**§ 110 Hjälpkommittén, tältbeställning**

En rapport från Hjälpkommittén om beställda (enligt tidigare beslut om inköp) tält har inkommit.

**§ 111 Kontorets Nyhetsbrev till LP**

Ett önskemål har inkommit om att kontorets nyhetsbrev som idag endast sänds till Klubbsekreterarna även skall sändas till klubbpresidenterna.

**Beslut:**

AU anser att Nyhetsbrevet även skall sändas till klubbpresidenterna.

**§ 112 Partnerskap GLTI (mejl 27 maj)**

**180,181**

Förfrågan har inkommit från GLTI om partnerskap.

**Beslut:**

Läggs till handlingarna och frågan sändes vidare till YED

**§ 113 Lions bidrag till andra organisationer**

Det har inkommit en förfrågan om hur Lions hanterar bidrag/stöd till annan organisation.

**Beslut:**

AU beslutade att en artikel skall införas i nästa upplaga av tidningen Lion.

**§ 114 Övriga frågor**

**1. Hot 182**

Hur man hanterar eventuella hot mot vårt Lionskontor.

**Beslut:**

Att hot som inkommer till kontoret ska hanteras enligt bilaga.

**2. GLT-GMT**

**Beslut:**

Beslut togs om att bilda två grupper om vardera 4 personer på MD-nivå.  
GRO elect Lars Kuntze får uppgiften att namnsätta grupperna.

**3. GR1 – GR2**

GRO elect Lars informerade om att GR1 mötet skall hållas den 8 juli kl 17.00 på hotell Radisson Blu i Hamburg och att GR2 mötet skall hållas i Nyköping den 23 – 25 augusti.

**4. IP-Besök**

Kommande Internationella Världspresidenten Barry J Palmer kommer att besöka Nyköping i samband med GR2

**5. Webinar**

Efter att ha testat ett par system för webinar föreslår GRO elect Lars att vi inhandlar ett system som heter GoToWebinar för övrigt samma system som används av LCI

**Beslut:**

AU beslutade att inhandla föreslaget system

**§ 115 Mötet avslutas**

Innan mötet avslutades tackar GRO Kent och övriga ej avgående medlemmar i AU IPGRO Vivianne för de år som hon deltagit i AU´s arbete. Samarbetet med Vivianne har präglats av ett stort engagemang, högt till tak och vettiga förslag till beslut från hennes sida. Hon kommer att saknas.

GRO Kent tackar för visat intresse och avslutar mötet .

\_\_\_\_\_  
Kent Benediktsson  
GRO

\_\_\_\_\_  
Lars Kuntze  
VGRO

\_\_\_\_\_  
Björn Wahlenius  
Controler

\_\_\_\_\_  
Vivianne Eriksson  
IPGRO